
Spolek rodičů a přátel dětí a školy při Základní a Mateřské škole Polnička, z.s. se sídlem Polnička 147, 

591 01 Žďár nad Sázavou, IČ 046 28 110 

______________________________________________________________________________  

Zápis z jednání schůze výboru a delegátů SRPDŠ , konané v ZŠ a MŠ Polnička, ze dne 12. 11 2023 v 

16:30 hodin. 

Přítomni za Výbor: Jaroslav Sáblík, Veronika Sáblíková, Pavla Chybová 

Přítomni delegáti: Jana Padalíková, Markéta Bednářová, Martina Filippi, Lenka Novotná, Jana Beránková, 

Věra Moravcová, Magdaléna Slámova, Blanka Vábková, Zdeňka Pazourová, Jana Pečenková, Jana Jůdová, 

Zdeňka Břečková,  

Omluveni: Lucie Chybová 

Program členské schůze: 

1. Zahájení schůze 

2. Finanční požadavky ZŠ a MŠ 

3. Ukončení schůze 

Ad.1 

Pan předseda zahájil schůzi v 16:30 hodin. 

 

Ad.2 

Finanční požadavky v MŠ byly delegáty a výborem odsouhlaseny. 

Finanční požadavky ZŠ: 

- pinpongový stůl - ZŠ dá dotaz zřizovateli, zda by jej pro školu nepořídil. Prozatím je tedy pořizování 

nového pinpongového stolu v jednání. 

 

- jízdné do divadla na celý rok (celá škola asi 22 100Kč) - pro tento školní rok je to nový 

požadavek a nejedná se o malou částku. Ostatní příspěvky SRPDŠ hradí každoročně + další, které jsou 

nečekaně potřeba pro žáky ZŠ během školního roku. Vybírané příspěvky SRPDŠ (500,-/žák) tvoří 

zhruba pouze polovinu potřebných financí. Vše záleží i na tom, jak se zadaří jarmark a karneval. Proto 

vzhledem k finančním rezervám nebyl tento požadavek třídními delegáty a výborem SRPDŠ schválen. 

Ostatní požadavky ZŠ byly schváleny. 

Přehled finančních požadavků MŠ a ZŠ vám byly rozeslány emailem. 

 

Ad.4 

Schůzi ukončil pan předseda v 17:05 hodin. 

V Polničce, dne 18. 11. 2023 

 

Zapsala: Pavla Chybová, členka Výboru 

Zkontrolovali: Jaroslav Sáblík, předseda Spolku 

Veronika Sáblíková, místopředsedkyně Spolku 

 

 


